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Protokół Nr XLIII.2014 

z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 30 stycznia 2014 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 10
12 

otworzył obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Anna Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta 

Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

 zdjęcie z porządku obrad następujących punktów: 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie założenia Samorządowego 

Przedszkola w Brzezinach oraz utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Brzezinach - druk 409, 

- przyjęcia protokołu z obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 20 grudnia 

2013 r. 

 wprowadzenie do porządku obrad nowych punktów: 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Hipolitów, gmina Halinów, jako punkt nr 16, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Mrowiska, gmina Halinów, jako punkt 17, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Desno, gmina Halinów, jako punkt 18, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów, jako punkt nr 19, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Żwirówka, gmina Halinów, jako punkt 20. 

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 stycznia 2014 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 stycznia 2014 roku. 
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Na salę weszła radna p. Edyta Woźniakowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z wnioskiem o wprowadzenie zmiany treści w porządku obrad w punkcie nr 6 „Sprawozdanie 

z pracy Rady Miejskiej w Halinowie w 2013 roku i Komisji Rady. 

Radny p. Adam Ludwiniak zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie w porządku obrad 

nowego punktu dot. uzupełnienie Komisji Rewizyjnej o przedstawiciela nowego Klubu Radnych 

zgodnie z art. 18a ust.2 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że dyskusja 

na temat rozszerzenia Komisji Rewizyjnej odbędzie się po sprawozdaniu z prac Komisji Rady.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad na podstawie wniosku Burmistrza Halinowa  

p. Adama Ciszkowskiego oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie o: 

 zdjęcie z porządku obrad następujących punktów: 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie założenia Samorządowego 

Przedszkola w Brzezinach oraz utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Brzezinach - druk 409, 

- przyjęcia protokołu z obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 20 grudnia 

2013 r. 

 wprowadzenie do porządku obrad nowych punktów: 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Hipolitów, gmina Halinów, jako punkt nr 16, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Mrowiska, gmina Halinów, jako punkt 17, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Desno, gmina Halinów, jako punkt 18, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów, jako punkt nr 19, 

- projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

miejscowości Żwirówka, gmina Halinów, jako punkt 20, 

 wprowadzenie zmiany treści w porządku obrad w punkcie nr 6 „Sprawozdanie z pracy 

Rady Miejskiej w Halinowie w 2013 roku i Komisji Rady. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek i nowy porządek obrad został przyjęty. 



 

 

3 

 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Anna Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski. 

Porządek obrad XLIII sesji w dniu 30 stycznia 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Rady Miejskiej w Halinowie w 2013 roku i Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 406. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok  – Druk Nr 407. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 408. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w statucie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie – Druk Nr 410. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2014 – Druk Nr 411. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie przyjęcia planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Halinowie na rok 2014 – Druk Nr 412. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2014 – Druk Nr 413. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Hipolitów, gmina 

Halinów – Druk Nr 414. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mrowiska, gmina 

Halinów – Druk Nr 415. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Desno, gmina 

Halinów – Druk Nr 416. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Wielgolas 

Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 417. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Żwirówka, 

gmina Halinów – Druk Nr 418. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

Na salę wszedł radny p. Tomasz Dubiński. 
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Prezes Zarządu M-G O OSP w Halinowie p. Krzysztof Mościcki uroczyście wręczył 

podziękowania Burmistrzowi Halinowa oraz Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie 

i radnym za szczególne wsparcie Miejsko-Gminnego Oddziału OSP w Halinowie. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 20 grudnia 2013 roku do 

30 stycznia 2014 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 58 umów oraz 28 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 08.01.2014 r. – posiedzenie Zarządu Spółki Eko-Inwestycja w sprawie kanalizacji 

w Okuniewie, 

 10.01.2014 r. – spotkanie z prezesem WFOŚiGW w sprawie kanalizacji w Okuniewie, 

 12.01.2014 r. – uroczyste spotkanie noworoczne Zarządu Koła nr 2 Polskiego Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Halinowie,  

 17.01.2014 r. – spotkanie ze Starostą Powiatu Mińskiego Panem Antonim Tarczyńskim 

w sprawie omówienia spraw bieżących, 

 21.01.2014 r. – Walne Zgromadzenie Spółki Wodnej, 

 22.01.2014 r.: 

- obchody 151. Rocznicy Powstania Styczniowego, złożenie wieńców pod 

pomnikiem Ludwika Walesiaka w Chobocie oraz pod Pomnikiem Powstańców 

Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej. uroczysta Msza Św. w kościele św. 

Anny w Długiej Kościelnej,  

- dyskusja publiczna dot. miejscowego planu zagospodarowania m. Budziska, 

 23.01.2014 r. - spotkanie z firmą Deloitte, która zajmuje się odzyskiwaniem podatku VAT, 

 28.01.2014 podsumowanie działalności Stowarzyszenia Rozwijamy Talenty w hali 

sportowej w Halinowie, 

 29.01.2014 r. – spotkanie z przedstawicielem Zarządu firmy Błysk. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informacje 

dotyczące działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. 

o: 

 podpisaniu w dniu 17.11.2013 r. umowy z firmą DOWBUD-C na przebudowę ul. Jana 

Pawła II w Halinowie, termin realizacji do 15.09.2014 r., 

 podpisaniu w dniu 30.12.2013 r. umowy na budowę gimnazjum w Halinowie, najtańsza 

oferta firmy  CETUS Sp. z o. o. z Łosic na kwotę 6 880 000,00 zł brutto,  

 podpisaniu w dniu 31.12.2013 r. z Porozumienia w sprawie powierzenia Miastu 

Sulejówek wykonania części zadania własnego Gminy Halinów z zakresu zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie miejscowości Okuniew, 

 podpisaniu umowy z ENERGO-MAR Mariusz Pokrywko, Wołomin na konserwacja 

oświetlenia ulicznego na obszarze administracyjnym gminy Halinów w skali 12 miesięcy 

– rok 2014 na kwotę 57 567,96 zł brutto, w przetargu wpłynęło 5 ofert, 

 wydatkowaniu kwoty ok. 50 tyś zł brutto na zimowe utrzymanie dróg, 

 podpisaniu umowy: 

 ze Schroniskiem dla bezdomnych zwierząt w Józefowie k/Legionowa na kwotę 

2 100,00 zł brutto za pobyt jednego psa, 
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 na odławianie bezpańskich psów na kwotę 553,00 zł za odławienie jednego psa, 

 wyłożeniu do dnia 06.02.2014 r. do publicznego wglądu planu zagospodarowania 

przestrzennego m. Budziska, 

 planowanym wyłożeniu do publicznego wglądu planów zagospodarowania 

przestrzennego m. Kazimierów i Krzewina.  

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek odnośnie spraw organizacyjnych poinformował o: 

 otwarciu ofert w przetargu na dostawę materiałów eksploatacyjnych do urządzeń 

drukujących dla Urzędu Miejskiego w Halinowie, najtańsza oferta na kwotę 19 352,82 zł, 

 podpisaniu umowy na przekazywanie transmisji obrad sesji RM w Halinowie, 

 przygotowaniach do ogłoszenia przetargu na zakup materiałów biurowych oraz akcji 

związanej z dostarczaniem decyzji podatkowych, 

 Debacie Społecznej dot. bezpieczeństwa publicznego w rożnych sferach działania, która 

odbędzie się 5 lutego 2014 r. w Mińsku Mazowieckim przy ul. Budowlanej 4, 

 wydaniu przez MOPS ponad 4 ton żywności dla najbardziej potrzebujących 

mieszkańców z terenu gminy Halinów (skorzystało 85 rodzin w liczbie 236 osób), 

 pobycie jednej osoby w schronisku dla bezdomnych w Warszawie przy 

ul. Skaryszewskiej 19, zgodnie z podpisaną umową oraz odmowie przez 2 osoby 

z pomocy schroniska, 

 istotnych zmianach w sprawie funduszu sołeckiego dot. m.in.: 

  zwrotu do poszczególnych gmin w zależności od zamożności gminy środków 

wydatkowanych w ramach funduszu sołeckiego,  

 braku potrzeby corocznego podejmowania przez Radę uchwały o wyodrębnieniu 

funduszu sołeckiego,  

 możliwości dokonywania wspólnych inwestycji przez sołectwa, 

 możliwości dokonywania zmian przedsięwzięcia. 

 przeprowadzeniu eliminacji do ogólnopolskiego turnieju o wiedzy pożarniczej 

w szkołach na terenie gminy Halinów, w dniu 14 lutego 2014 r. o godz. 12
00

 gminne 

eliminacje w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

 wypożyczeniu w 2013 roku 25 500 tyś książek oraz zmianie pracy Biblioteki Publicznej 

Gminy Halinów, tj. w każdy poniedziałek w godzinach 12
00

-20
00

 oraz wydawaniu kart 

elektronicznych. 
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5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zadał następujące pytania: 

a) „czy prowadzone jest schronisko dla psów w Długiej Szlacheckiej na działce obok 

cmentarza”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w tym miejscu nie 

działa żadne schronisko dla psów. 

b) „na jakim etapie jest sprawa odzyskania lokalu socjalnego w Okuniewie, na które czeka 

dwóch mieszkańców”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że jeszcze nie ma 

rozstrzygnięcia sądu. 

c) „na jakiej podstawie została zlecona kontrola utrzymania czystości na posesjach 

mieszkańca i dlaczego wszystkie strony nie zostały poinformowane o wynikach 

z przeprowadzonej kontroli”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że sprawa zostanie 

przeanalizowana. 

d) „czy zalecenie nałożone na ZUA M. Bakun – utwardzenie terenu poprzez wysypanie 

nawierzchni kruszywem przepuszczalnym oraz zamontowanie instalacji do mycia kół – 

jest zgodne z regulaminem utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Halinów”?  

Na salę weszła radna p. Anna Ludwiniak. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że na obecną chwilę nie ma 

innej możliwości utwardzenia tego terenu. Następnie poinformował, że toczy się sprawa 

odnośnie wydania decyzji środowiskowej, na podstawie której byłaby możliwość na stałe 

utwardzenia terenu w skuteczniejszy sposób. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z formalnym wnioskiem do Rady o wyrażenie zgody na upoważnienie do: 

 wystąpienia do Marszałka Województwa Mazowieckiego z zapytaniem, na jakim etapie 

i na jakiej podstawie ZUA Marek Bakun został wpisany do Planu Gospodarki Odpadami 

jako rezerwowa instalacja, 

 ewentualnego zaskarżenia uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego Nr 211/12 

z dnia 22 października 2012 r. w sprawie uchwalenia Wojewódzkiego Planu Gospodarki 

Odpadami dla Mazowsza na lata 2012-2017 z uwzględnieniem lat 2018-2023.  

Radny p. Marcin Sukiennik poparł wniosek przedmówcy i zadał pytanie, co w powyższej 

sprawie poczynił Burmistrz Halinowa. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie, który ważniejszy jest dokument: 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego m. Okuniew czy Plan Gospodarki Odpadami. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że najważniejszy 

był plan m. Okuniew z 2003 roku, podjęty w kadencji 2002-2006, który obowiązała, kiedy była 

wydana decyzja dla p. Bakuna odnośnie zmiany sposobu użytkowania pomieszczeń. Wówczas 

rozpoczęła się cała działalność p. Bakuna 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaznaczył, że nie 

wiadomo czy p. Bakun będzie się powoływał na plan Okuniewa z 2013 roku, który zakazuje 



 

 

7 

 

prowadzenie takiej działalności, czy na Plan Gospodarki Odpadami, w którym p. Bakun jest 

wpisany jako rezerwowa instalacja. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że p. Bakun musi spełnić 

odpowiednie czynności, aby zostać rezerwową instalacją wpisaną w Plan Gospodarki Odpadami. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa wyjaśnił, że odnoście działalności p. Bakuna musi być 

wydana decyzja środowiskowa na podstawie podjętego w 2013 roku planu zagospodarowania 

przestrzennego m. Okuniew. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że ma 

obawy, że mimo wszystko p. Bakun otrzyma pozwolenie na działalność związaną z gospodarką 

odpadami. Instalacja ta jest łakomym kąskiem dla firm, które prowadzą tego typu działalność 

z terenu woj. mazowieckiego na zasadzie podjęcia współpracy z p. Bakunem. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz ponownie wyjaśnił, że odnoście 

działalności p. Bakuna musi być wydana decyzja środowiskowa na podstawie podjętego 

w 2013 roku planu zagospodarowania przestrzennego m. Okuniew. Ponadto Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że Gmina robi wszystko, aby nie dopuścić do prowadzenia 

działalności przez p. Bakuna. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poparł wniosek Przewodniczącego Rady 

w Halinowie oraz zadeklarował swoje wsparcie.  

Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że radnemu p. Sukiennikowi w formie pisemnej 

udzieli szczegółowej odpowiedzi, zgodnie z jego interpelacją. 

Radny p. Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi odniósł się do dziwnej postawy i brakiem 

zainteresowania radnych w sprawie działalności p. Bakuna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński nie zgodził się 

z wypowiedzią przedmówcy, ponieważ radni na bieżąco są informowani o sprawie p. Bakuna 

poprzez obszerną korespondencję dostępną w Biurze Rady, z którą się zapoznają. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz stwierdził, że radni interesują się od 

początku sprawą działalności p. Bakuna. Ponadto poinformował, że temat odnośnie działalności 

p. Bakuna znajduje się w planie pracy na 2014 rok Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki zaprosił radnego 

p. Sukiennika do uczestnictwa w zebraniach mieszkańców Okuniewa, na których są omawiane 

sprawy działalności p. Bakuna. 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie o wyrażenie zgody na 

upoważnienie do wystąpienia do Marszałka Województwa Mazowieckiego z zapytaniem, 

dlaczego p. ZUA Marek Bakun został wpisany do Planu Gospodarki Odpadami jako rezerwowa 

instalacja. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Radny p. Dawid Wojda nie brał udziału w głosowaniu. 

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski. 

Radna p. Katarzyna Goździewska zadała pytanie, jak będzie wyglądała organizacja ruchu na 

ul. Jana Pawła podczas przebudowy. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że organizacja ze względu 

na duży zakres prac będzie etapowana od ul. Piłsudskiego do ul. Bema.  Natomiast odcinek od 

ul. Okuniewskiej do ul. Piłsudskiego będzie całkowicie zamknięty dla ruchu. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie, dlaczego Urząd nie przeprowadził żadnej kontroli 

działalności p. Bakuna, na podstawie wspólnego wniosku Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego oraz Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa wypracowanego podczas wizji lokalnej na terenie bazy p. Bakuna 

p. Bakuna w 2012 roku. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że na wnioski mieszkańców 

Urząd przeprowadzał kontrole działalności p. Bakuna. Ponadto poinformował, że kontrole 

zostały przeprowadzane m.in. przez Starostwo Powiatowe w Mińsku Mazowieckim i Nadzór 

Budowlany. 

Radny p. Andrzej Milczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do zaangażowania sołtysa 

i radnych z Okuniewa w sprawę działalności p. Bakuna w Okuniewie.  

Ponadto radny zadał następujące pytania: 

a) „czy jest sens wykonania remontu zniszczonego chodnika przy bazie p. Bakuna z uwagi 

na budowę sieci kanalizacji”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że najważniejszym efektem 

wspólnego wniosku Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego oraz Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa było 

wystąpienie do Starosty o przeanalizowanie cofnięcia decyzji zezwalającej na działalność 

p. Bakuna. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że przewidziana jest wymiana 

chodnika przy ul. 3 Maja w Okuniewie po zakończeniu budowy kanalizacji, jeśli zadanie 

znajdzie się w budżecie Gminy. 

b) „czy p. Bakun złożył ofertę w przetargu na świadczenie usług dla gminy Halinów na 

wywóz odpadów komunalnych stałych i płynnych z  obiektów administrowanych przez 

Urząd Miejski w Halinowie, ulic i itp.”? 

c) „dlaczego nie zlecono ZK Halinowie powyższego zadania”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że najkorzystniejszą ofertą 

z przetargu ogłoszonego w pakiecie była złożona oferta p. Bakuna, która została wybrana. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytanie, na jakim etapie jest plan zagospodarowania 

przestrzennego dla m. Cisie”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że obecnie, 

po wyroku WSA, Gmina oczekuje na uzgodnienia GDDKiA w sprawie przebiegu autostrady 

przez m. Cisie. Pozostaje kwestia, żeby rozwiązać umowę z firmą wyłączając pas autostrady 

przez m. Cisie i zmienić uchwałę wyłączając przebieg pasa autostrady przez teren m. Cisie. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zwróciła się z prośbą o przeanalizowanie wniosku 

mieszkańców m. Cisie z terenów nowopobudowanych w sprawie budowy sieci wodociągowej.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że powyższe zadanie 

można zrealizować w ramach inicjatywy lokalnej mieszkańców. 

Radna p. Edyta Woźniakowska odnośnie zimowego utrzymania dróg, poinformowała 

o sytuacji o niedodzwonienia się mieszkańca, który nie mógł dojechać do swojej posesji, do 

osoby odpowiedzialnej za odśnieżanie. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że telefony są cały czas czynne 

i odbierane na bieżąco. Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że odśnieżone 

drogi z powody silnego wiatru były zawiane śniegiem. Od godzin rannych drogi są odśnieżane 

zgodnie z harmonogramem. 

Radny p. Dawid Wojda zaproponował radnej p. Woźniakowskiej, aby zaprosić mieszkańców 

zainteresowanych budową wodociągu w Cisiu na posiedzenie Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w dniu 03.02.2014 r. o godz. 16
00

. 

Następnie radny zwrócił się z wnioskiem o zakup odśnieżarki spalinowej, która ułatwi pracę 

firmie zajmującej się odśnieżaniem dróg. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że chodniki są ręcznie 

odśnieżane. Ponadto poinformował, że firma często odśnieża chodniki za właścicieli, którzy 

mają obowiązek odśnieżania chodników przy swoich posesjach. Następnie poinformował, że 

SKR wspiera swoim małym ciągnikiem odśnieżając chodniki przy drogach powiatowych. 

Radny p. Adam Ludwiniak odnosząc się do drogi na terenie m. Chobot, która z jednej strony 

jest drogą powiatową a z drugiej drogą gminną, zwrócił się z prośbą o odśnieżanie odcinka drogi 

gminnej, który jest pomijany. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, czy zlecony do wykonania projekt odnośnie 

ul. Hipolitowskiej w Hipolitowie jest już gotowy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że projekt 

będzie wykonany do maja br. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz poinformował o problemie z workami na odpady, które 

są niewytrzymałe. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że nie ma potrzeby 

napełniania worka do końca i w ramach, ile worków będzie wystawionych, tyle worków będzie 

zabranych i zostawionych pustych. Ponadto poinformował, że worki można odebrać w Urzędzie, 

w punkcie PSZOK i od sołtysów. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się do planu 

zagospodarowania przestrzennego m. Michałów, który miał być przygotowany w pierwszej 

kolejności zgodnie z wnioskiem mieszkańców. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że plan m. Michałów wymaga 

specjalnych uzgodnień m.in. część terenów z przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową, 

które nie zostały odrolnione i odlesione. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zwrócił się z prośbą, aby zrealizować budżet Gminy 

Halinów na 2014 rok bez dopisywania nowych inwestycji. 

Radny p. Tomasz Dubiński zwrócił uwagę na nieodpieranie po kolei z posesji odpadów przez 

Spółkę Błysk. Ponadto radny poinformował, że pozostawione worki są odbierane w późniejszy 

terminie. 

Mieszkaniec p. Stanisław Kaim w odniesieniu do uzyskanej odpowiedzi Burmistrza Halinowa 

na zapytania: 

a) „ile wynosi budżet Gminy w momencie objęcia przez p. Adama Ciszkowskiego funkcji 

Burmistrza Halinowa na koniec 2010 roku oraz jakie było zadłużenie Gminy (wartość % 

w stosunku do całego budżetu Gminy)”? 

b) „ile wynosi budżet Gminy na 2013 roku oraz jakie było zadłużenie Gminy (wartość % 

w stosunku do całego budżetu Gminy na rok 2013)”? 
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poinformował, że został odesłany na stronę BIP, jednak sam nie posiada internetu i oczekuje na 

pełną odpowiedź. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że odpowiedzi udzieli w punkcie 

„Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski”. 

Mieszkaniec p. Stanisław Kaim poinformował o braku odpowiedzi na następujące pytania: 

a) „jaka jest łączna suma utrzymania autokarów i zatrudnienia pracowników na okres 

01.09.2012-31.12.2012”? 

b) „jaka jest łączna suma przewozu dzieci do szkół przez firmę Mobilis 01.09.2013-

31.12.2013”? 

c) „czy Gmina Halinów w grudniu 2013 roku wypłaciła firmie Mobilis dodatkowo 12 tyś zł 

(za co i na jakiej podstawie)”? 

Ponadto mieszkaniec zadał następujące pytania: 

a) „od kiedy p. Woźniakowska jest zatrudniona w firmie Mobilis”?  

b) „czy p. Goździejewska partycypuje w bieżących remontach przychodni w Okuniewie”? 

c) „czy odbył się przetarg w sprawie wybrania geodety dot. rozgraniczenia prywatnych 

działek w m. Krzewina”? 

d) „dlaczego na spotkaniu w Grabinie mieszkańcy otrzymali informację, że kierowca 

gimbusa został zatrudniony w firmie Mobilis”? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że 

p. Woźniakowska nie musi odpowiadać na pytania dotyczące prywatnych spraw, jakim jest 

miejsce zatrudnienia. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zobligował się do przygotowania odpowiedzi na 

zadane pytania mieszkańca w formie pisemnej. 

Radna p. Katarzyna Goździewska poinformowała, że odpowiedź zostanie udzielona pisemnie, 

ale ma wątpliwości, czy pytanie dotyczy jej osoby. 

Radny p. Jan Papis odnośnie planów miejscowości, przez które będzie przebiegała planowana 

autostrada, stwierdził, że powinna być podjęta uchwała w sprawie wyłączenia przebiegu pasa 

autostrady przez miejscowości na terenie gminy. 

Na salę weszła p. Małgorzata Kaim. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że odnośnie planów m. Stary 

Konik, m. Brzeziny, m. Wielgolas Brzeziński autostrada przechodzi po stronie południowej. 

Następnie poinformował, że plany m. Stary Konik i m. Wielgolas Brzeziński są już uzgodnione 

z GDDKiA a plan m. Brzezin jest w trakcie uzgodnień.  Największy jest problem w m. Cisie, 

ponieważ autostrada przechodzi przez całą miejscowość oraz w m. Żwirówka, ponieważ 

planowany przejazd nad autostradą znajduje się na terenach pod ew. działalność produkcyjną. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu poinformował, że propozycje 

narzucone przez GDDKiA odnośnie przebiegu autostrady przez tereny m. Stary Konik, 

m. Brzeziny i m. Wielgolas Brzeziński są dla Gminy do zaakceptowania. Natomiast propozycje 

odnośnie m. Cisia i m. Żwirówka są nie do zaakceptowania. 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz odnośnie kwestii rozgraniczenia działek w m. Krzewina, 

poinformowała, że sprawa jest w toku i ma nadzieję, że będzie pozytywnie rozstrzygnięta.  
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wyjaśnił, że sprawa 

dotycząca rozgraniczenia działek jest prowadzona na wniosek właściciela, a kosztami obciążeni 

są uczestnicy postępowania. Ponadto poinformował, że najczęściej geodeta jest proponowany 

przez strony postępowania a nie przez Gminę. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, na jakiej podstawie Gmina płaci firmie Mobilis. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że firma Mobilis 

wystawia notę za ilość dzieci zgłoszonych przez dyrektorów placówek szkolnych na podstawie 

taryfy.  

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie, czy sprawa organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic 

Jana Pawła II i Okuniewskiej zostanie rozwiązana kwestii bezpieczeństwa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że organizacja 

ruchu na skrzyżowaniu dwóch dróg powiatowych jest w gestii Powiatu Mińskiego i Zarządu 

Dróg Powiatowych. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że w projekcie 

przebudowy ul. Jana Pawła II został zaprojektowany próg zwalniający przy wjeździe na 

ul. Okuniewską. 

Radny p. Adam Ludwiniak stwierdził, że zainstalowanie progu zwalniającego nie rozwiąże 

problemu, ponieważ nadmierna prędkość przyczyną wypadków, które miały miejsce na 

powyższym skrzyżowaniu. Następnie radny z wrócił się z prośbą, aby Powiat i ZDP zająć się 

sprawą organizacji ruchu na skrzyżowaniu dwóch dróg powiatowych. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zwrócił się z prośbą o składanie 

wniosków przez radnych i mieszkańców do Powiatu i ZDP w sprawie organizacji ruchu na 

skrzyżowaniu ul. Jana Pawła II i ul. Okuniewskiej, w celu większego poparcia.  

Radny p. Adam Ludwiniak zwrócił się z wnioskiem o wszczęcie procesu tworzenia budżetu 

partycypacyjnego (obywatelskiego) dla miasta Halinów, który przyczyni się do poprawienia 

jakości życia, zwiększenia zadowolenia z usług publicznych, większej przejrzystości 

i wiarygodności władz publicznych, większego udziału w życiu publicznym, jak równiej 

zwiększenia edukacji obywatelskiej. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski stwierdził, że intencja inicjatywy jest bardzo 

słuszna. Możliwość realizacji jest możliwa w przyszłym roku.  

Radna p. Małgorzata Kaim przychyliła się do wniosku radnego p. Ludwiniaka. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

na drogach powiatowych na terenie gminy Halinów zmniejszyła się liczba wypadków. 

Ponadto poinformował o przeprowadzanych badaniach odnośnie częstotliwości ruchu w celu 

zwiększenia bezpieczeństwa. Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego 

poinformował o przewidzianym wykonaniu wzniesionego skrzyżowania, progów zwalniających 

i linii ciągłych na skrzyżowaniu ul. Wyszyńskiego i ul. Kruczej w m. Budziska. 
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6. Sprawozdanie z prac Rady Miejskiej w Halinowie w 2013 roku 

i Komisji Rady 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w 2013 roku odbyło się 11 sesji Rady Miejskiej w Halinowie, w tym 8 zwykłych sesji oraz 

3 sesje nadzwyczajne, na których Rada podjęła 113 uchwał. Ponadto Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie poinformował, że omówione punkty z plany pracy Rady na 2013 rok: 

 podsumowanie akcji „Lato w Gminie” 2013, 

 Zakład Komunalny w Halinowie – sprawozdanie z działalności za 2012 rok, 

zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poinformował, że w 2013 roku odbyło 

się 91 posiedzeń komisji Rady Miejskiej w Halinowie, w tym: 

- 14 posiedzeń Komisji Rewizyjnej (w tym 2 wspólne posiedzenia z innymi komisjami), 

- 3 posiedzenia Komisji Regulaminowej, 

- 20 posiedzeń Komisji Budżetowej (w tym 3 wspólne posiedzenia z innymi komisjami), 

- 14 posiedzeń Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa (w tym 1 posiedzenie 

z innymi komisjami), 

- 15 posiedzeń Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu (w tym 2 wspólne 

posiedzenia z innymi komisjami), 

- 14 posiedzeń Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji (w tym 1 posiedzenie z innymi komisjami), 

- 12 posiedzeń Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego (w tym 2 wspólne posiedzenia z innymi komisjami), 

- 4 posiedzenia doraźnej Komisji ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym w Halinowie, 

- 1 wspólne posiedzenie połączonych komisji. 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 17.01.2014 r. omówiono: 

- podsumowanie pracy Komisji za rok 2013. 

- plan pracy Komisji na rok 2014. 

 28.01.2014 r. omówiono: 

- informacja o Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach w kwestii organizacji 

i przygotowania do utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Brzezinach. 

- opiniowanie uchwały w sprawie założenia samorządowego przedszkola 

w Brzezinach oraz utworzenie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Brzezinach. 



 

 

13 

 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 22.01.2014 r. omówiono: 

- podsumowanie pracy Komisji za rok 2013. 

- plan pracy Komisji na rok 2014. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu radnego 

p. Marcina Pawłowskiego Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 23.01.2014 r. omówiono: 

- zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 

- plan pracy Komisji na rok 2014. 

- omówienie petycji do Rady Miejskiej w Halinowie dot. opłat targowych na 

terenie gminy Halinów. 

Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 20.01.2014 r. omówiono: 

- zapoznanie się z opinią prawną dotyczącą uzupełnienia składu Komisji 

Rewizyjnej o członka nowego Klubu Radnych.  

- plan pracy Komisji na rok 2014. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński Przewodniczący 

DORAŹNEJ KOMISJI DS. ZMIAN W ZAKŁĄDZIE KOMULANYM W HALINOWIE 

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 16.01.2014 r. omówiono: 

- plan pracy Komisji na 2014 rok. 
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Radny p. Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 14.01.2014 r. omówiono: 

- plan pracy Komisji na 2014 rok. 

- miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla m. Budziska – dyskusja. 

 27.01.2014 r. omówiono: 

- projekt planu zagospodarowania przestrzennego m. Kazimierów. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Podsumowanie pracy Komisji za 2013 rok. 

Posiedzenia Komisji: 

 23.01.2014 r. omówiono: 

- plan pracy Komisji na rok 2014. 

- przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o wymienienie niezrealizowanych punktów 

z planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

Radny p. Leszek Gelo poinformował, że nie został zrealizowany punkt „Kontrola projektu  

,,E -Urząd”. 

Radny p. Marcin Sukiennik poinformował, że nie została zakończona kontrola schroniska 

w Długiej Kościelnej zlecona przez Radę. 

Radny p. Leszek Gelo poinformował, że kontrola została zakończona. Następnie radny 

poinformował, że przeanalizuję sprawę protokołu. 

Radna p. Małgorzata Kaim odczytała najważniejszą część opinii prawnej dotyczącą braku 

w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej członków nowego Klubu Radnych. Następnie radna 

poinformowała, że Komisja Regulaminowa złożyła wniosek do Burmistrza w sprawie 

wykonania zaleceń opinii prawnej pkt 1 i 2. 

Radny p. Tomasz Dubiński poinformował, że Komisja Regulaminowa złożyła wniosek 

w celu rozpatrzenia zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej z uwzględnieniem pkt. 1 i 2 

opinii prawnej. 

Radny p. Adam Ludwiniak zaproponował losowanie np. zapałkami, aby sprawa została 

sprawnie zakończona i nie powodowała innych skutków prawnych dotyczących działalności 

Komisji Rewizyjnej. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, jakie są skutki prawne.  

Radny p. Adam Ludwiniak w odpowiedzi poinformował, że stanowisko Klubu jest takie, iż 

podejmowane decyzje przez Komisję Rewizyjną są nieprawne.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w opinii prawnej zostało 

dokładnie wyjaśnione, jak wyglądałoby powołanie nowego członka komisji na początku 

kadencji, a jak w trakcie kadencji. Następnie Burmistrz Halinowa zwrócił się z prośbą 

o odczytanie w całości opinii prawnej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że nie 

tylko w gminie Halinów dokonuje się zmian osobowych komisji w trakcie trwania kadencji. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poinformował, że opinia prawna została 

oparta na orzecznictwie NSA i innych organów. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Halinowie odczytał treść opinii prawnej
3
 dotyczącej braku w składzie osobowym Komisji 

Rewizyjnej członków Klubu Radnych Niezależni Samorządowcy. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył formalny 

wniosek o przeprowadzenie prac przez Komisję Regulaminową związanych z poszerzeniem 

składu Komisji Rewizyjnej w Statucie Gminy Halinów. 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie o przeprowadzenie prac 

przez Komisję Regulaminową związanych z poszerzeniem składu Komisji Rewizyjnej 

w Statucie Gminy Halinów. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 4,  

wstrzymujących się – 0.  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecny na sali radny p. Marcin Pawłowski. 

Radna p. Małgorzata Kaim zaproponowała, aby w skład Komisji Rewizyjnej znalazło się 

11 członków, aby wszyscy mogli uczestniczyć, zabierać głos i głosować. 

Radny p. Tomasz Dubiński stwierdził, że zwiększając skład osobowy Komisji Rewizyjnej, 

należy zwiększyć do liczy nieparzystej, czyli o dwie osoby. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że Komisja 

Regulaminowa nie koniecznie musi wskazać, jako jedyne rozwiązanie, zmianę w Statucie. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się, iż najprostszym 

rozwiązaniem byłaby dobrowolna rezygnacja członka Komisji Rewizyjnej dla dobra Rady. 

Radny p. Adam Ludwiniak poinformował, że jest gotów zrezygnować z członkostwa 

w Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji na poczet 

członkostwa w Komisji Rewizyjnej. Następnie radny zadał pytanie, jakie są przyczyny nie 

dopuszczenia do składu osobowego Komisji Rewizyjnej członka Klubu Radnych Niezależni 

Samorządowcy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że pracę 

Burmistrza i Rady może sprawdzić Komisja Rewizyjna i każdy mieszkaniec. 

Następnie stwierdził, że przegłosowany wniosek spowoduje dostosowanie zapisów Statutu 

Gminy Halinów do przepisów prawa.  

Radna p. Halina Kuć stwierdziła, że nowy Klub Radny mógł być utworzony na początku 

kadencji, a nie po 3 latach pracy Rady. Następnie stwierdziła, że ocena Rady nie jest 

prawidłowym podejściem nowego Klubu Radnych do współpracy Rady.  

Radny p. Adam Ludwiniak wyjaśnił, że Statut Gminy Halinów, obowiązujący na początku 

kadencji, nie pozwalał na utworzenie klubu radnych poniżej 4 osób. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że nic nie ma do ukrycia i stwierdził, że 

taka sugestia jest niesprawiedliwa. 

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 stycznia 2014 roku. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 zbiorowa skarga rodziców uczniów Szkoły Podstawowej w Brzezinach na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach, 

 indywidualna skarga rodzica ucznia Szkoły Podstawowej w Brzezinach na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach, 

Radny p. Marcin Sukiennik zaproponował, aby skargi zostały rozpatrzone przez Komisję 

Rewizyjną w I połowie br. 

Radny p. Leszek Gelo wyjaśnił, że rozpatrzenie skargi musi nastąpić w terminie nie dłużej niż 

30 dni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w związku z dużą ilością załączników dołączonych do skarg, istnieje możliwość przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi. 

Rada Miejska w Halinowie przekazała skargę rodziców uczniów i skargę rodzica ucznia 

Szkoły Podstawowej w Brzezinach do Komisji Rewizyjnej na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Brzezinach na podstawie przeprowadzonego głosowania. 

Głosowanie wniosku o przekazanie skargi rodziców uczniów i skargi rodzica ucznia Szkoły 

Podstawowej w Brzezinach do Komisji Rewizyjnej do Komisji Rewizyjnej na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzezinach. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0. 

Radny p. Adam Ludwiniak nie brał udziału w głosowaniu.  

Wniosek Rady Miejskiej w Halinowie został przyjęty. 

Nieobecny na sali radny p. Marcin Pawłowski, 

 kopia interpelacji do Burmistrza radnego p. Marcina Sukiennika dot. działania bazy 

i składowania odpadów zlokalizowanych na terenie gminy Halinów w m. Okuniew przy 

ul. 1-go Maja 7 przez ZUA Marek Bakun, 

 sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Halinów za 2013 rok, 

 wnioski mieszkańców z Warszawy m. Nowy Konik dot. zmiany parametrów układu 

ulicznego – projektowanych dróg dojazdowych na terenie planu oznaczonego symbolem 

KDW2, 

 wniosek Komisji Regulaminowej do Burmistrza Halinowa o wykonanie zaleceń pkt. 1 i 2 

opinii prawnej dot. braku w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej członków Klubu 

Radnych Niezależni Samorządowcy, 
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 opinia prawna dot. braku w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej członków Klubu 

Radnych Niezależni Samorządowcy, 

 informacja Prezesa Zarządu M-G O OSP w Halinowie o przebiegu eliminacji 

środowiskowych do Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej w dniu 16.12.2013 r., 

 sprawozdanie z działalności SRT za 2013 rok, 

 zaproszenie na Walne Zgromadzenie Spółki Wodnej w dniu 23.01.2014 r. 

Rada Miejska w Halinowie wyraziła wolę, aby sprawozdanie Gminnej Spółki Wodnej zostało 

przedstawione na komisji i następnie na sesji. 

 odpowiedź Starosty Mińskiego w sprawie etatu logopedy i psychologa w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku, 

 odpis wyroku WSA oddalającego skargę mieszkańców na plan m. Nowy Konik, 

 pisma mieszkanki m. Dębe Wielkie do Dyrektora SP w Brzezinach i Burmistrza 

Halinowa w sprawie świadczenia pracy w SP w Brzezinach oraz sprawy sądowej, 

 pismo Przewodniczącej Komisji Międzyzakładowej NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” dot. 

zatrudnienia Dyrektora SP w Brzezinach w wakacje 2012 r., 

 petycja i protest sprzedawców i klientów w sprawie wysokich stawek opłaty targowej na 

2014 rok, 

 korespondencja dot. sporu pomiędzy mieszkańcem z terenu gminy a ZK w Halinowie, 

 korespondencja mieszkańca z m. Okuniew dotycząca działalności ZUA M. Bakun, 

 wniosek mieszkańców z Okuniewa w sprawie wprowadzenia zmian do podjętego planu 

zagospodarowania przestrzennego m. Okuniew.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z prośbą o zachowanie przez radnych 

ochrony danych osobowych, w sytuacji ewentualnego dalszego udostępniania. 

Radca Prawny p. Karolina Jurent wyjaśniła, że z godnie z ustawą o ochronie danych 

osobowych, można udostępniać dane osób, które wcześniej wyraziły na to zgodę. W sytuacji 

skierowania pisma z zawartymi danymi osobowymi do Rady, radni mogą zapoznać się z tymi 

danymi. Radni udostępniający bez zgody dane osób narażają się na poniesienie 

odpowiedzialności za ujawnienie tych danych. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

w ostatnim czasie nie odbyła się sesja Rady Powiatu Mińskiego. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego przedstawił informację na temat 

Spółki Wodnej m.in. o zmianie statutu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przekazał prowadzenie 

sesji Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie p. Bogdanowi Janczarkowi. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że o trwającym okresie 

przygotowawczym do najbliższej sesji Rady Powiatu. 

Następnie Sekretarz Halinowa w swojej wypowiedzi odniósł się do zimowego utrzymania dróg 

powiatowych na terenie gminy Halinów. 

Ponadto Sekretarz Halinowa odnośnie zapadnięcia jezdni na ul. Warszawskiej w Hipolitowie 

przy sklepach poinformował, że wykonawca został zobowiązany do naprawy tej nawierzchni po 
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poprawie warunków atmosferycznych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Bogdan Janczarek otworzył dyskusję. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, czy Powiat może dofinansować Spółkę Wodną. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że tak na 

podstawie podjętej uchwały przez Radę Powiatu a wielkość dofinansowania zależy od potrzeb 

Spółki. 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się z prośbą o zaproszenie przedstawiciela Spółki Wodnej 

w Halinowie w celu przedstawienia potrzeb Spółki przed przekazaniem dofinansowania Spółce. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że na podstawie podjętej uchwały przez 

Radę Powiatu w sprawie dofinansowania spółek wodnych oraz na postawie złożonych przez 

spółki wniosków zostanie wypłacone dofinansowanie w wysokości 40 tyś zł na cały Powiat 

Miński. 

Radna p. Małgorzata Kaim zwróciła się z prośbą o naprawienie dziury w przy skrzyżowaniu 

ul. Jana Pała II oraz ul. Okuniewskiej w stronę ul. Powstania Styczniowego, o odwodnienie 

ul. Jana Pawła II na odcinku od ul. Okuniewskiej do Powstania Styczniowego oraz o budowę 

chodnika także na tym odcinku. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że poprawie warunków 

atmosferycznych dziura zostanie usunięta. 

Budowa chodnika na ul. Jana Pawła II od ul. Okuniewskiej do Powstania Styczniowego 

w 2014 roku będzie trudna do zrealizowania. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o przeanalizowanie sprawy 

odnośnie zatrudnienia przynajmniej ½ etatu logopedy i ½ etatu psychologa w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Bogdan Janczarek przekazał 

prowadzenie sesji Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcinowi 

Pietrusińskiemu. 

Prezes Zarządu M-G O OSP w Halinowie p. Krzysztof Mościcki przedstawił sprawozdanie 

z Narady Regionalnej Biura Terenowego Związku OSP RP w Siedlcach w dniu 28.01.2014 r., na 

której głównym tematem była współpraca zarządów gminnych i równorzędnych ZSP RP Biura 

Terytorialnego Związku z władzami samorządu terytorialnego w realizacji zadań w zakresie 

bezpieczeństwa pożarowego. 

Radna p. Anna Ludwiniak złożyła podziękowania za szczegółowe i rzetelne przedstawienie 

sprawozdania. Następnie radna zadała pytanie, czy dane zawarte w sprawozdaniu dotyczą całego 

kraju. 

Prezes Zarządu M-G O OSP w Halinowie p. Krzysztof Mościcki w odpowiedzi 

poinformował, że dotyczą województwa mazowieckiego. Następnie Prezes zadeklarował, że na 

sesji zostaną przedstawione dane dotyczące powiatu mińskiego. 

Radny p. Andrzej Milczarek zaprosił wszystkich na spotkanie w siedzibie OSP Okuniew 

w dniu 30.01.2014 r. o godz. 18
00

, na którym będzie zaprezentowany zakupiony dla jednostki 

samochód bojowy.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję a następnie ogłosił przerwę o godz. 14
02

. Obrady wznowiono o godz. 14
42

. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 –

Druk Nr 406 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok – Druk Nr 407 

Projekty uchwał od punktu nr 9 do punktu nr 10 omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023, 

- zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 406. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Jan Papis, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 

2014 rok  – Druk Nr 407. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Jan Papis, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu - Druk 408 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Mińskiemu. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

- Druk 408. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian 

w statucie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie – 

Druk 410 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmian w statucie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie – Druk 410. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2014 – 

Druk nr 411 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński. 

Radny p. Andrzej Milczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do ogromnej pracy Rady, aby 

w gminie żyło się lepiej. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Halinowie na rok 2014 – Druk nr 411. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2014 - Druk 

nr 412 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie otworzył dyskusję. 

Radny p. Dawid Wojda wprowadził poprawkę w pkt. nr 10b w planie pracy Komisji 

Zagospodarowania przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji na 2014 rok. 

W wyniku braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Dawid Wojda 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

w Halinowie na rok 2014 - Druk nr 412. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2014 - 

Druk nr 413 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

otworzył dyskusje. 

Radny p. Leszek Gelo zaproponował wprowadzenie poprawkę do pkt. nr 5 oraz wprowadzenie 

nowego pkt. nr 6: kontrola projektów inwestycyjnych wykonanych, zrealizowanych w latach 

2011-2014. 

W sprawie planu pracy na 2014 rok Komisji Rewizyjnej głos zabrali: Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński, radny p. Leszek Gelo, radny p. Marcin 

Sukiennik, radny p. Dawid Wojda, radny p. Andrzej Milczarek, proponując zmiany zapisów 

w planie. 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się z wnioskiem o przerwanie dyskusji i ogłoszenie przerwy. 

Na wniosek radnego p. Dawida Wojdy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

p. Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję a następnie ogłosił przerwę o godz. 15
24

. Obrady 

wznowiono o godz. 15
34

. 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się z wnioskiem o zmianę pkt. nr 5, który otrzymuje brzmienie: 

Kontrola projektów inwestycyjnych wykonanych, zrealizowanych i niezrealizowanych w latach 

2002-2010 w tym dotyczących: 

a) kanalizacji miejscowości Długa Szlachecka, Budziska, Grabina, 

b) przedszkola przy Zespole Szkół w Halinowie, 

c) ulicy Jana Pawła II w Halinowie. 
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Radny p. Marcin Sukiennik stwierdził, że obecnie Komisja Rewizyjna powinna zajmować się 

kontrolą bieżących spraw i zadań wykonywanych przez Burmistrza Halinowa. Ponadto radny 

stwierdził, że Komisja Rewizyjna stała się komisją wyborczą. Następnie radny zwrócił się 

z wnioskiem o dodanie nowych punktów w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok: 

1. kontrola środków publicznych wynikających z zawartych przez Urząd Gminy Halinów 

umów zleceń i umów o dzieło za lata 2010-2013 

2. kontrola działalności Szkoły Podstawowej w Brzezinach w latach 2012-2013, 

3. kontrola działalności na terenie gminy Halinów firmy ZUA Marek Bakun. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że Komisja 

Rewizyjna nie może kontrolować działalności przedsiębiorcy. Ewentualnie Komisja może 

kontrolować czynności Urzędu w tym zakresie.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zaproponował dodanie punktu nr 7: 

kontrola działalności na terenie gminy Halinów Zakładu Usług Asenizacyjnych p. M. Bakuna 

pod kątem formalno-prawnym. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie odniósł się do pracy Komisji Rewizyjnej 

pod kątem wyborczym oraz poinformował o możliwości składania wniosków dot. kontroli 

działalności Burmistrza Halinowa na podstawie punktu: realizacja zadań zleconych przez RM 

w Halinowie znajdującego się w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok.  

Radny p. Adam Ludwiniak zaproponował wykreślenie w pkt. nr 5 słów: projektu budowy. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z formalnym wnioskiem o dodanie: 

 pkt. nr 8 - kontrola działalności Szkoły Podstawowej w Brzezinach w latach 2012-2013,  

 pkt. nr 9 - kontrola środków publicznych wynikających z zawartych przez Urząd Gminy 

Halinów umów zleceń i umów o dzieło za lata 2010-2013. 

Radny p. Bogdan Janczarek poinformował, że nie będzie brał udziału w głosowaniu nad 

przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej bądź wstrzyma się od głosu. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zwróciła się z wnioskiem o przyjęcie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej w wersji jaki został dostarczony radnym wraz z materiałami na sesję. 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się z formalnym wnioskiem o przegłosowanie planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2014 rok zawierającego punkty od nr. 1 do nr. 7. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z wnioskiem o głosowanie imienne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że nie ma 

takiej potrzeby, ponieważ na nagraniu z sesji będzie widoczne, kto jak głosował.  

Głosowanie wniosku radnego p. Marcina Sukiennika o dodanie nowych punktów do planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok: 

 pkt. nr 8 - kontrola działalności Szkoły Podstawowej w Brzezinach w latach 2012-2013,  

 pkt. nr 9 - kontrola środków publicznych wynikających z zawartych przez Urząd Gminy 

Halinów umów zleceń i umów o dzieło za lata 2010-2013. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 3, 

przeciw – 10, 

wstrzymujących się – 0. 

Radny p. Bogdan Janczarek nie brał udziału w głosowaniu. 
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Wniosek nie został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z wnioskiem o reasumpcję głosowania. 

Reasumpcja głosowania wniosku radnego p. Sukiennika o dodanie nowych punktów do 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok: 

 pkt. nr 8 - kontrola działalności Szkoły Podstawowej w Brzezinach w latach 2012-2013,  

 pkt. nr 9 - kontrola środków publicznych wynikających z zawartych przez Urząd Gminy 

Halinów umów zleceń i umów o dzieło za lata 2010-2013. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 8 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 4, 

przeciw – 9, 

wstrzymujących się – 1. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie wniosku radnego p. Dawida Wojdy o przegłosowanie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2014 rok zawierającego punkty od nr. 1 do nr. 7 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 7, 

przeciw – 2, 

wstrzymujących się – 3. 

Radni: p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Sukiennik nie brali udziału w głosowaniu. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

W wyniku braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z poprawkami w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie na rok 2014 - Druk nr 413. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 11, 

przeciw – 3, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Hipolitów, gmina Halinów – Druk Nr 414 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Mrowiska, gmina Halinów – Druk Nr 415 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Desno, gmina Halinów – Druk Nr 416 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów – Druk 

Nr 417 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części miejscowości Żwirówka, gmina Halinów – Druk Nr 418 

Projekty uchwał od punktu nr 16 do punktu nr 20 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa 

p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusje. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu dla pozostałej części m. Nowego Konika. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że odnośnie pozostałej 

części m. Nowy Konik obecnie toczy się postepowanie sądowe w sprawie komunikacji. 

Po wyjaśnieniu sprawy, zostanie przygotowany projekt uchwały. 

Radny p. Jan Papis zadał pytanie, którą część Wielgolasu Duchnowskiego obowiązują nowe 

przepisy, a która część stare przepisy. Następnie radny odniósł się do terenu od rzeki w dół oraz 

do terenu aktywności gospodarczej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że m. Wielgolas Duchnowski 

jest przez drogę powiatową podzielona na dwie części: wschodnią i zachodnią. W momencie 

podjęcia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina 

Halinów, będą obowiązywały dwa plany: jeden podjęty w 2004 roku i drugi podjęty ewentualnie 

w 2015 roku. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że w studium ten teren jest 

terenem leśnym i rolnym, na którym nic nie może powstać. Następnie Zastępca Burmistrza 

Halinowa poinformował, że koszty procedury w sprawie sporządzenia planu dla tego terenu, bez 

dokonania zmian, wyniosą tyle samo przy dokonaniu 100% zmian. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował podjęcie projektu uchwały w sprawie 

sporządzenia planu dla części miejscowości Wielgolas Duchnowski. Następnie Burmistrz 

Halinowa poinformował, że do czasu ogłoszenia przetargu istnieje możliwość zgłaszania 

propozycji zmian, które zostaną szczegółowo omówione na komisjach.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że 

ewentualne zmiany planu przyczynią się do opóźnienia ogłoszenia przetargów i pozostałe 

miejscowości będą musiały czekać.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że termin ogłoszenia 

przetargów będzie możliwy dopiero za ok. 3 miesiące ze względu na czasochłonne procedury 

planistyczne. 

W wyniku braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Hipolitów, gmina Halinów – Druk Nr 414. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mrowiska, gmina Halinów – Druk Nr 415. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Desno, gmina Halinów – Druk Nr 416. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina 

Halinów – Druk Nr 417. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Żwirówka, gmina Halinów – Druk 

Nr 418. 
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

W wyniku głosowania: 

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Projekt uchwały został przyjęty. 

nieobecni na sali radni: p. Marcin Pawłowski. 

21. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz odnośnie odesłania mieszkańca na stronę 

BIP w sprawie uzyskania odpowiedzi na pytania dotyczące budżetu w 2010 roku i 2013 roku, 

poinformował, że mieszkaniec został poinformowany zgodnie z prawdą, ponieważ szczegółowe 

dane znajdują się na stronie internetowej BIP Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą 

o informowanie mieszkańców o możliwości otrzymania w Urzędzie Miejskim w Halinowie 

odpowiedzi na pytania skierowane do Burmistrza, w sytuacji nie posiadania internetu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki odnośnie przebudowy 

ul. Jana Pawła II w Halinowie, wyjaśnił, że w ramach remontów zostanie wymieniony przepust 

po stronie ul. Olszowej, która jest drogą gminną.  

Radna p. Małgorzata Kaim poinformowała, że jej wcześniejsze pytanie dotyczyło ul. Jana 

Pawła II na odcinku od ul. Okuniewskiej do ul. Olszowej. Następnie radna wyraziła nadzieję, że 

wymiana przepustu rozwiąże problem z odwodnieniem. 

Radny p. Dawid Wojda zadał pytanie, jakie dofinansowanie otrzyma Gminna Spółka Wodna 

w Halinowie z kwoty 40 tyś przeznaczonej na cały powiat. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że nie 

zostało to jeszcze ustalone. 

22. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 30 stycznia 2014 r. o godz. 16
22 

zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

 

Marcin Pietrusiński 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

 

                                       Bogdan Janczarek 

Protokół sporządziła: 

Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
*
 do protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 30 stycznia 2014 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

30 stycznia 2014 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

30 stycznia 2014 roku. 

3. Załącznik nr 3 – opinia prawna dotycząca braku w składzie osobowym Komisji 

Rewizyjnej członków nowego Klubu Radnych. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

                                                 
*
 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


